



DATA AND INFORMATION COLLECTION ON POLICIES IMPLEMENTED BY COUNTRIES TO ADDRESS CLIMATE CHANGE, BIODIVERSITY LOSS AND POLLUTION

MARKET CONSULTATION [2945]

SUMMARY:

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Market Consultation with the objective to identify one (1) or several Contractor(s) to collect information and data on policies implemented by countries to address climate change, biodiversity loss and pollution; and classify them to support the development of the afore-mentioned policy stocktake.

The successful candidate(s) will have the possibility to sign a framework contract with the OECD.

The awarded Contractor(s) will be considered as intellectual services providers and will not be considered as official OECD staff. This means that the Organisation will not grant any allowances (relocation, medical insurance, travel cost recoveries, per diem, etc.) to the selected providers.

The deadline for submission of offers is **Friday, April 26, 2024, 02:00pm** (Paris time).

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.



Collecte d'informations et de données sur les politiques mises en œuvre par les pays pour lutter contre le changement climatique, la perte de biodiversité et la pollution

CONSULTATION DU MARCHÉ [2932]

RESUME:

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cette consultation de marché de trouver un (1) ou plusieurs contractant(s) chargé(s) de collecter des informations et des données sur les politiques mises en œuvre par les pays pour lutter contre le changement climatique, la perte de biodiversité et la pollution, et de les classer afin de soutenir l'élaboration de l'inventaire des politiques susmentionné.

Le(s) candidat(s) retenu(s) aura(ont) la possibilité de signer un contrat-cadre avec l'OCDE.

Le(s) prestataire(s) retenu(s) aura(ont) la possibilité de signer un contrat-cadre avec l'OCDE. Le ou les prestataires retenus seront considérés comme des prestataires de services intellectuels et non comme du personnel officiel de l'OCDE. Cela signifie que l'Organisation n'accordera aucune indemnité (réinstallation, assurance médicale, recouvrement des frais de voyage, indemnités journalières, etc).

La date limite de remise des offres est fixée au **Vendredi 26 Avril 2024 à 14h00** (heure de Paris).

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

